
PROTOKOŁ  NR  XI/2020
z pizebiegu obrad XI Sesji Rady Gminy Świnice Warckie, która odbyla się w dniu
4    marca 2020 r. w godz.10:11 -10:50.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Swinice Warckie pani Halina Jeżak , która

przywitała wszystkich obecnych i po sprawdzeniu obecności   stwierdziła, że na stan  15 radnych

obecnych jest  15, co stanowi quorum, przy którym rada gminy może obradować i podejmować

uchwały -lista obecności w załączeniu do protokołu.

Następnie jednogłośnie przyjęto następujący porządek obrad :

1. Otwarcie sesji.

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie quorum.
3  Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał rady gminy.
6. Infomacja o działalności Wójta Gminy między sesjami.
7. Podjęcie uchwały w sprawie:

1 )   odwołania skarbnika gminy;
2)   powołania skarbnika  gminy.

8. Wolne wnioski i infomacje.
9. Zamknięcie sesji.

Ad.1

Jak wyżej .

Ad.2

Jak wżej
Ad3.

Jak wżej
Ad.4

Przewodnicząca  Rady  Gminy  poinfomowała  ,że  zwyczajowo  protokół  z  poprzedniej   sesji

wyłożonyjest  do wglądu .

Protokół z poprzedniej  sesji przyjęto jednogłośnie.

Ad 5. Sprawozdanie przedstawiła Pani Wójt-nie wniesiono uwag -sprawozdanie w załączeniu.



Ad.   6   Infomację   przedstawiła   Pani   Wójt   -   nie   wniesiono   uwag,   pytań   -   infomacja

w załączeniu do protokołu.

Ad 7.1   Projekt uchwały w sprawie odwołania skarbnika gminy przedstawiła Wójt Gminy Pani

Sylwia Bartczak . W związku z brakiem uwag i pytań do przedstawionego projektu przystąpiono

do głosowania.

Uchwałę      Nr   XI/96/2020   w   sprawie   w   sprawie   odwołania   skarbnika   gminy   -   podjęto

jednogłośnie  15 głosów „za"-raport imiemy  z głosowania w załączeniu.

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Pani Agnieszce Szymczyk za współpracę.

Pani Agnieszka Szymczyk podziękowała Pani Wójt, wszystkim Pracownikom, radzie gminy, za

pomoc oiaz za miłe przyjęcie.

®          Pani wójt wraz z wiceprzewodniczącymi w podziękowaniu za owocną współpracę wręczali pani
Agnieszce Szymczyk kwiaty.

®

Ad 7.2.    Projekt uchwały w sprawie powołania skarbnika gminy przedstawiła Wójt Gminy Pani

Sylwia Bartczak . W związku z brakiem uwag i pytań do przedstawionego projektu przystąpiono

do głosowania.

Uchwałę    Nr  XI/97/2020  w  sprawie  powołania  skarbrika  gminy  -podjęto jednogłośnie  15

głosów „za"- raport imienny  z głosowania w załączeniu.

Skarbnikiem Gminy Świnice Warckie od dnia 09.03.2020 r. jest Pani lwona Mokrzycka -Lis

Pani  lwona  podziękowała    Pani  Wójt  za  obdarzenie  zaufaniem  a  Radzie  Gminy  za  podjęcie

uchwały.

Pani  Wójt  wraz  z  wiceprzewodniczącymi  rady  w  ramach  przywitania  w  gronie  pracowników

wręczyła Pani lwonie Mokrzyckiej-Lis  kwiaty.

Ad.8

Radny Sławomir Augustyniak poprosił o interwencje w sprawie drogi gminnej na odcinku Jana
Pawła 11  do  ulicy  Stemplewskiej, jest tam  duże  błoto  i koleiny,  a natężenie  ruchu jest bardzo
duże.

Pani  Wójt  Sylwia  Bartczak  zgodziła  się  z  radnym  i  zdaje  sobie  sprawę  że  ta  droga  wymaga
naprawy  ,  ale  ze  względu  na  konfliktowość  właścicieli  działek  sąsiadujących  z  tą  droga  nie
można nic zrobić przed  wstępnym wytyczeniem geodezyjnym drogi.



Radny  Stanisław Jaszczak,  zgłosił że na ulicy Brzozowej  w asfalcie powstały dziury  i poprosił
o załatanie ich chociażby masą  na zimno.

0

0

Radny  Krzysztof  Tutak  poprosił  o  doraźna  naprawdę  drogi     na  odcinku  Jana  Pawła  11  do
Stemplewskiej , wyrównać i ewentualnie nawieść ja jakąś mieszanką.

Pani Wójt poinfomował Że bieżące naprawy dróg, będą realizowane po wyłonieniu wykonawcy.
Ponadto  ,trzeba się zastanowić  o  zmianie organizacji ruchu na skrzyżowaniu ul  Stemplewskiej
z ulicami:  Sosnową i Różaną w taki sposób aby ulica Stemplewska przez las do Głogowca była
droga z pierwszeństwem a ulice: Różana i Sosnowa ulicami podporządkowanymi.

Radna Grażyna Bartczak poprosiła o wymianę drzwi do Strażnicy OSP Podłęże. Drzwi są w tak
złym stanie ,Że zwierzęta wchodzą do środka i ze względu na ochronę tego budynku należałoby

je wymienić.
Pani Wójt poinfomowała radną ,że można złożyć wniosek o dotacje na ten cel.
Budynek jest potrzebny, na różnego rodzaju zebrania wiejskie, sołeckie, dlatego bardzo proszę o
złożenie takiego wniosku o dotacje.

Radny Mirosław Stasiak zapytał , czy przetarg na bieżące utrzymanie dróg z poprzedniego roku
obowiązuje również na rok bieżący , czy ogłaszany jest nowy .
Pani Wójt poinfomowała że ze względu na znacznie wyższe koszty utrzymania dróg w stosunku
do  roku  biegłego,  nie  możemy już  skorzystać  z  zapytania  ofertowego  ,tylko  musimy  ogłosić

przetar8.

Radny Mirosław Stasiak zapytał czy możemy określić rodzaj  , tworzywa ,którym wysypywane
są drogi.

Pani  Wójt  odpowiedziała  ,że  w  przetargu  określamy  zarówno  rodzaj  tworzywa jak    również
zakresy wykonywanych pracy.

Radny  Paweł Kaźmierczak zgłosił problem na drodze powiatowej  w miejscowości  Kraski pod
wiaduktem  kolejowym,  a  mianowicie  po  deszczu  tworzy   się  tam  rozlewisko,   a  poza  tym
należałoby obniżyć pobocza , są one za wysokie i woda się gromadzi.
Pani Wójt  Sylwia Bartczak  , poinfomowała Radnych ,że na ostatniej  Sesji w Powiecie Radna
Powiatowa  Monika  Galankiewicz  złożyła  trzy  interpelacje,  a  mianowicie  kwestia  założenia
lusterka  na skrzyżowaniu drogi powiatowej z drogą gminna w kierunku miejscowości Gusin.
Powiat odpowiedział  ,że dopiero po   dokonaniu oceny przez właściwe organy zostanie podjęta
decyzja, czy to lusterko jest potrzebne.

Druga interpelacja tyczyła się bloków betonowych w miej scowości Świnice Warckie-Kolonia.
Powiat   odpowiedział,   że   usunięcie   tych   bloków   nie   jest   możliwe    gdyż   Zarząd   Dróg
Powiatowych w Łęczycy nie posiada odpowiedniego sprzętu, aby je usunąć.



Kolejna lnterpelacja dotyczyła , poboczy w Drozdowie ,Kosewie i wielu innych drogach, gdzie

pobocza są zasypane ziemią,  co spowodowało znaczne zwężenie dróg.
Powiat  odpowiedział,  że jeśli  tylko  pogoda  będzie  sprzyjająca prace  te  zostaną  wykonane  do
końca marca br.

r)

®

Kolejna  interpelacja  dotyczyła  wycięcia  drzew  przy  skrzyżowaniu  drogi  Powiatowej  z  drogą

gmimą w kierunku Tolowa.
Odpowiedz Powiatu była taka, że drzewa te zostały ujęte to usunięcia. Pracownicy już rozpoczęli

prace związane z czyszczeniem poboczy.

Radny Paweł Kaźmierczak, zgłosił problem podorywania poboczy.
Pani Wójt powiedziała,  że kwestia podorywania poboczy jest tematem poruszanym na każdym
zebraniu sołeckim  ,  ale mieszkańcy tego nie przestrzegają,  dlatego też będą wysyłane kuendy
infomujące o sankcjach jakie będą groziły za zajęcie pasa drogowego.
Wszyscy musimy dbać o nasze wspólne dobro.

Radny  Krzysztof  Wróblewski  odniósł  się  do  odpowiedzi  na  interpelacje  dotycząca  bloków
betonowych przy drodze powiatowej w miejscowości  Świnice Warckie -Kolonia, powiedział, że
wielokrotnie  składał  interpelacje  w tym  zakresie,  i  tłumaczenie  ,że Zarząd Dróg Powiatowych
nie ma sprzętu wydaje mi się być absurdalne.
Jaką dalej drogę trzeba obrać , czy nagłośnić to w mediach, wejść na stronę sądowa.

Pani Wójt poinfomowała że będzie składać pismo w tej sprawie.

Ad.  9.  W związku z  wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca  zarnknęła XI  Sesję  Rady
Gminy Świnice Warckie

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

©lćl\u\ s

Przewodnicząca Rady Gminy
`,cLŁ   ł/ .

LirLa Jeżak
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Numer załącznika 7.1

Uchwała   numer XI/98/2020 ``Uchwałą Nr XI/96/2020   Rady Gminy
Świnice  Warckie    z  dnia  4  marca  2020  r.    w  sprawie  odwołania
skarbnika  gminy"  została  podjęta   następującą  proporcją  głosów:
jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-03-0410:25:39

Radni zaEłosowali iak poniżei:

Jestem za
1. SławomirAu.austyniak
2. ZbigniewAleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. M ateusz Bielawski
5. Prze mysław Daszko
6. Tomasz Gralak
7. M ateusz Hałasiewicz
8. Stanisław laszczak
9. Halina Jeżak

10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczyk
12. Beata Prądzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. KrzvsztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

Jestem przeciw
BRAK

Obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admz.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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Numer załącznika 7.2

Uchwała   numer XI/9ą/2020 "Uchwała Nr XI/9q/2020   Rady Gminy
Świnice  Warckie  z  dnia  4  marca  2020  r.     w  sprawie  powołania
skarbnika  gminy"  została  podjęta  następującą  proporcją  głosów:
jestem za 15, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawhym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 2020-03-0410:32:43

Radni zaj=łosowali iak poniżei:

|estem za
1. SławomirAu.qustyniak
2. Zbi.o niew Aleksandrzak
3. Grażyna Bartczak
4. M ateusz Bielawski
5. Przemystaw Daszko
6. Tomasz Gralak
7. M ateusz Hałasiewicz
8. Stanisław |aszczak
9. Halina Jeżak
10. Paweł Kaźmierczak
11. M ichał Krawczyk
12. Beata Prądzyńska
13. Mirosław Stasiak
14. KrzysztofTutak
15. Krzysztofwróblewski

Wstrzymuję się

BRAK

]estem przeciw
BRAK

Obecni radni, któizy nie wzięli
udziału w Ełosowaniu

BRAK

Operatorem systemu był Admz.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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Numer załącznika

Na  sesji  "XI  Sesja  Rady  Gminy"  stawiło  się  15  radnych,  natomiast 0
radnych było nieobecnych.

Usta]ono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji.

Lista obecności była następująca:

Obecni radni:
1.SławomirAugustyniak
2.ZbigniewAleksandrzak
3.Grażyna Bartczak
4.Mateusz Bielawski
5.Przemysław Daszko
6.Tomasz Gralak
7.Mateusz Hałasiewicz
8.Stanisław Jaszczak
9.Halina Jeżak
10.Paweł Kaźmierczak
11.MichałKrawczyk
12.Beata Prądzyńska
13.Mirosław Stasiak
14.KrzysztofTutak
15.Krzysztofwróblewski

Nieobecni radni:

Operatorem systemu był Admi.n.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote Api),
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